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Po wczorajszej wygranej z Palermo, w szeregi Giallorossich powróciło

nieco spokoju. Tymczasem już w najbliższą niedzielę zespół Zemana

zmierzy się z Lazio, w meczu, który może być przełomowym dla dalszej

części sezonu. Wywiadu dla Sky Sport 24 udzielił Franco Baldini, który

odniósł się do derbów, jak również do ewentualnej sprzedaży De

Rossiego. 

 

De Rossi niezbywalny?

- Latem została wysłuchana oferta złożona przez Manchester City i jeśli jej

wysłuchiwaliśmy, chcę powiedzieć, że była brana pod uwagę. Wielu zapomina, że

menedżerowie mają zadanie zarządzania klubem i mają zadanie oceny wszystkich

możliwości. W tym przypadku wysłuchaliśmy oferty, jednak postanowiliśmy to

odroczyć. Jeśli napłynie kolejna oferta, wysłuchamy jej, jednak możemy spokojnie

zdecydować o kolejnym odroczeniu.

 

Derby?

- Derby nie są meczem jak inne. Mecz nie jest odczuwalny jak inne, chodzi o

panowanie w mieście i dlatego ma dla wielu ludzi niezwykłe znaczenie. Gdy Zeman

mówi, że jest to mecz jak wszystkie inne odnosząc się do 90 minut na boisku, ma

rację, gdyż nie powinien to być mecz życia lub uznawany za wojnę. Ponad to, jeśli

będziemy silni, aby proponować swój styl gry, nie powinniśmy spekulować na temat

tego, który jest meczem ważniejszym od innych, stąd z tego punktu widzenia

Zeman ma absolutną rację.

 

Destro i Pjanic?

- Sezon nie kończy się teraz. To 21-22 letni chłopcy i gracze, dla których mercato

przynosi poważne oferty. Całym naszym zadaniem jest stworzenie konkurencyjnej

20-22, a nawet 24 osobowej kadry. To zdanie, które nas dotyczy i jesteśmy

przekonani, że je wykonaliśmy, również z pewnymi błędami, które mogą się

zdarzyć. Udostępniamy do do dyspozycji trenera.
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